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Kop van de Mariaschool 

Datum 2 juli 2017 
Partij: D66 
  
Bijlage: 15 
Ingekomen brief griffie: 3 juli 2017 
Antwoord college 18 juli 2017 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Op 21 juni 2017 stond in het Eindhovens Dagblad het volgende bericht:  
“Het duurt iets langer voordat bekend is wat er gaat gebeuren met het nog overeind staande oude deel van 
de Mariaschool in Helmond. Komend najaar verwacht het gemeentebestuur te weten of de monumentale 
façade een nieuwe invulling krijgt, of toch plat gaat.”.  
Tijdens de commissievergadering van 15 november 2016 heeft een ruime meerderheid van de 
gemeenteraad (alle partijen m.u.v. het CDA) aangegeven de kop van de Mariaschool te willen behouden. 
Hierbij is de mogelijke invulling van het pand niet als voorwaarde gesteld. Het slopen van de kop van de 
Mariaschool is dan ook tegen de wens van de gemeenteraad. Het krantenartikel doet echter vermoeden dat 
het slopen van het gebouw nog een optie is. Dit leidt bij ons tot de volgende vragen: 
 
1. Geeft het artikel een juiste voorstelling van zaken? Zo nee, dan ontvangen wij graag een nadere 

toelichting. 
2. Erkent het college dat de sloop van de kop van de Mariaschool indruist tegen te uitdrukkelijke wens van 

de gemeenteraad om het gebouw te behouden? 
3. Kan het college bevestigen dat het gebouw behouden blijft? 
4. Waarom zijn we als gemeenteraad niet proactief geïnformeerd over de laatste stand van zaken rondom 

de ontwikkelingen van het Speelhuis en de kop van de Mariaschool? 
Uit het krantenartikel hebben we ook vernomen dat eerdere ideeën voor de invulling van het pand 
stukliepen op het gebrek aan geld.  

5. Is het college actief op zoek naar een nieuwe invulling voor het gebouw?  
a. Zo nee, waarom niet? 
b. Zo ja, dan ontvangen wij graag een update van de initiatieven die reeds zijn onderzocht. 

 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van D66 
Gaby van den Waardenburg 
 

Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Na de opiniërende commissievergadering van 15 november 2016 hebben wij besloten een uitvraag 
te doen aan de markt, ten aanzien van de kop van de Mariaschool. De verwachting is dat voor de 
zomervakantie de randvoorwaarden van de tender kunnen worden vastgesteld. Daarna vindt de 
uitvraag aan de markt plaats. De resultaten van de tender worden verwacht in het najaar. 

2. Op 13 december 2016 hebben wij, gehoord de opinie van de commissie, besloten een uitvraag te 
doen aan de markt voor gepaste invulling van de kop van de Mariaschool. Daarmee geven wij 
invulling aan uw wens om te bekijken of het gebouw behouden kan blijven. Sloop is dus op dit 
moment niet aan de orde. 

3. Het doel van de tender is een gepaste invulling voor het gebouw te vinden, met behoud van de 
voorgevel en kap. Naar verwachting weten we eind van dit jaar of er een passende nieuwe 
bestemming kan worden gevonden. Als dat niet lukt, zullen we opnieuw met uw raad moeten 
bekijken wat we met het gebouw gaan doen. 
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4. Ten opzichte van de besluitvorming in december 2016, hebben er geen wijzigingen meer 
plaatsgevonden in de kaders van het project. Er was dan ook geen aanleiding om u tussentijds te 
informeren. Voor de volledigheid merken wij op dat de bouw van het theater op schema ligt. De 
aanleg van het buitenterrein start op 1 december a.s. Zoals u wellicht al heeft kunnen vernemen 
wordt de feestelijke opening beoogd in september 2018. 

5. Ja, het college is via de genoemde tender op zoek naar een nieuwe invulling voor het gebouw. Over 
de ingediende initiatieven kunnen wij u pas na afronding van de tender informeren. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 


